
Gago: Nie jestem zagrożeniem dla De Rossiego
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Nowy nabytek Giallorossich Fernando Gago, najprawdopodobniej będzie

występował w linii pomocy wraz z Daniele De Rossim i Argentyńczyk jest

przekonany o dobrej współpracy z reprezentantem Włoch.

Nie sądzę, że De Rossi i ja odgrywamy tę samą rolę. Jesteśmy zawodnikami o różnej

charakterystyce i możemy się uzupełniać. Musimy tylko zaczekać i zobaczymy co

się wydarzy.

Bardzo się cieszę, że tutaj jestem, podoba mi się ten projekt i zaakceptowałem

ofertę, aby być jego częścią. Czy będę zawodnikiem pierwszej drużyny? To zależy

od trenera, on podejmuje decyzje - zakończył Fernando Gago dla Forza Roma.
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